
El Consell de la Garrotxa no alálegar� contra el projecte de

variant d«Olot

OLOT | X.V.

Joan Espona (president del Consell Comarcal de la Garrotxa per CiU) va indicar que no considera necessari que

el Consell Comarcal comenci un expedient t�cnic per alálegar contra la variant d'Olot proposada pel Ministeri de

Foment. Va fer la consideraci� davant d'una demanda de Josep Guix (por taveu del PSC) en el darrer ple del

Consell Comarcal.

Espona va argumentar que t�cnics de l'Ajuntament d'Olot i de la Vall de Bianya han preparat informes per

fonamentar les seves alálegacions. Va opinar que la variant �s molt necess�ria per acabar amb la par tici�

comarcal que representa el pas per Olot.

Tamb� va posar en valor que una protesta excessiva podria servir al Ministeri de Foment per no comen�ar la

carretera.

Per la seva par t, Jordi Valverde (conseller i regidor a la Vall de Bianya pel PSC) va exposar l'afectaci� ambiental

del projecte del Ministeri de Foment. Segons ell, el trajecte passa pel costat de ?l'actual N-260 i repercuteix de

mala manera envers els terrenys agr�coles de la Vall de Bianya.

Una demanda molt general �s la de separar la circumvalálaci� d'Olot del tram que travessa la Vall de Bianya.
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